

【福委會訊息】

菲律賓籍員工地震受災調查及勸募活動

Earthquake damage survey and fundraising activities for Filipino employees

- ✧ 菲律賓 114/9/30 及 10/10 中部宿霧省及北岸發生芮氏 6.9、7.4 級地震，從新聞及公司員工得知已造成至少 68 人死亡、逾 500 人受傷，房屋、建築物 and 教堂倒塌，道路也出現裂縫，初步瞭解亦有員工為受災戶。
- ✧ 福委會亦於三樓共用走道區設置樂捐箱，期盼大家一起發揮愛心關懷受災員工家庭。
- ✧ 福委會將會同 HR 協同調查，並關懷員工狀況適時給予支援，讓員工安心在台工作。
- ✧ 若單位有人員受天然災害影響，還請人員於 10/23(四)前對現況災情填寫調查表，連結：
<https://docs.google.com/forms/d/10tclZF7GdWMtrxFNXA5eVgtEiaP912Z0IWk4EEA1UWY/edit>
- ✧ On September 30 and October 10, 2025, earthquakes with magnitudes of 6.9 and 7.4 struck Cebu Province and the North Coast of the Philippines. News reports and company employees revealed that at least 68 people had died and over 500 had been injured. Houses, buildings, and churches had collapsed, and cracks had appeared on roads. Preliminary information revealed that some employees were also affected.
- ✧ The Welfare Committee has also set up a donation box in the shared corridor area on the third floor, hoping that everyone will show their love and care for the families of the affected employees.
- ✧ The Welfare Committee will work with HR to investigate and provide timely support to employees, ensuring they can work with peace of mind in Taiwan.
- ✧ **If your company has employees affected by natural disasters, please complete the survey on the current situation by October 23(Thu).**
Link: <https://docs.google.com/forms/d/10tclZF7GdWMtrxFNXA5eVgtEiaP912Z0IWk4EEA1UWY/edit>
If you have any questions or suggestions, please feel free to contact me. Thank you! #128_Miranda

